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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 5/2017      § 60-70 
 

Tid: Tisdagen den 16 maj 2017  kl. 17.30 – 17:36 

Plats: Drätselsalen, stadshuset 

 

Justerat : 2017-05-18 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S)  Tjänstgörande ersättare   

Daniel Gustafsson (MP)  Tjänstgörande ersättare  

Mehdi Oguzsoy (V)  Tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare, Lennart Öström administratör samt Marie Norrberg registrator 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Alexander Lindholm (S) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 70 

Övriga frågor / information 

B.  Skrivelse från (L)                                         

 
BESLUT 
 
Skrivelsen lämnas till förvaltningen för beredning 

Ärendet 
Daniel Fava (L) lämnar för (L) nedanstående skrivelse 

Framlagda förslag till beslut 

Daniel Fava (L) yrkar att skrivelsen lämnas till förvaltningen för beredning 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt  Daniel Fava (L) förslag till beslut. 

 

Idrottsnämnden 170516 

 

Skrivelse om att göra om den tillfälliga saluhallen vid Östermalmstorg till tillfällig 

idrottshall 

 

Stockholm har brist på idrottshallar. En av stadsdelarna med störst brist redan idag är 

Norrmalm, en stadsdel som i och med Hagastaden kommer att växa snabbt. 

Norrmalm förväntas öka med drygt 1 000 barn och ungdomar mellan 7–20 år till 2030 och 

ytterligare cirka 700 barn och ungdomar till 2040. Enligt bostadspotentialen finns möjlighet 

att bygga cirka 6000 nya bostäder inom Norrmalm, varav en stor del planeras att byggas i 

Hagastaden.  

 

Norrmalm är idag underförsörjt på både idrottshallar och konstgräsplaner och en av de 

stadsdelar som har det allra största behovet av mer idrottsyta. För att täcka upp hallbristen 

samt tillgodose behovet som kommer då stadsdelen växer och Hagastaden byggs, behövs tre 

idrottshallar till 2022 samt ytterligare en idrottshall till 2030. 

Det kan kontrasteras mot det arbete som finns idag, med en planerad hall som ska ligga vid 

Rödabergsskolan och vara klar först 2021. 

 

När den temporära saluhallen som idag står på Östermalmstorg inte längre behövs där, finns 

en möjlighet att använda byggnaden för andra behov. Mot bakgrund av den brist på 

idrottshallar som finns skulle det betyda mycket för stockholmarna om den fick fungera som 

tillfällig idrottshall. En tänkbar placering som vi föreslår är en placering i Hagastaden. 

Att göra om saluhallen till idrottshall skulle naturligtvis vara förenat med vissa kostnader, 

men vi konstaterar att här finns en chans att få en tillfällig idrottshall till en väsentligt lägre 

kostnad än vid nybyggnation och en möjlighet att få en flexibel, flyttbar lösning medan de 

permanenta hallarna planeras och byggs. Därför vill Liberalerna att staden har kvar saluhallen 

och utreder om det är möjligt att använda den som tillfällig idrottshall i Hagastaden, 

Norrmalm. 
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Mot bakgrund av vad som ovan anförs vill jag fråga förvaltningen: 

1. Hur ställer sig förvaltningen till möjligheterna att använda den tillfälliga saluhallen 

som tillfällig idrottshall i Hagastaden när den inte längre behövs på Östermalmstorg? 

 

Daniele Fava (L) 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


